
Verslag vergadering leerlingenraad tiggeldobbe. 

De laatste vergadering hebben we het gehad over de onthulling. We hebben plan gemaakt 

hoe het precies gaat. Eerst komen alle kinderen rond het bord staan, die dan nog onder 

een doek hangt. daarna komt de wethouder op, hij houdt dan een korte speech, dan komt 

een lid van de leerlingenraad. Die houdt ook een korte samenvatting. Als hij klaar is gaat 

aan de ene kant David Hamminga & de wethouder, en aan de andere kant de meisjes 

Anne-Marie Flikkema & Sanne Nieuwold, zij onthullen met z’n vieren het bord.   

We hebben het daar na ook nog gehad over het onderwerp muziek. We kwamen er op dat 

het ons wel leuk lijkt als we wat meer instrumenten krijgen, bijvoorbeeld: een gitaar, een 

keyboard of een elektrisch drumstel. Maar die spullen wij  wel duur en eigenlijk moeten 

we Da ook een speciale instructeur hebben en dat kost ook weer geld. Dus het is nog niet 

helemaal zeker of dat doorgaat.  Misschien een schoolband willen maken/oprichten. Maar 

dat wordt wel lastig. 
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